
Intervju s ravnateljem Kristijanom Cinkopanom 
 
Građevinarski radovi na sanaciji krova 
 
 
1. veljače 2022. u razgovoru s ravnateljem naše škole potražila sam odgovore na pitanja o 

radovima na školskoj zgradi. 
 

Naša je škola već neko vrijeme u  novom ruhu. Školski zidovi su dobili nove stanare koji se spretno 
kreću po skelama. Možete li nam objasniti o čemu je riječ? 
Za početak vratit ćemo se u prošlost, točnije prije trideset i koju godinu, kada je podignut treći kat 
gdje danas imamo pet učionica. Tada je napravljen krov. Nažalost, svjedočimo kako nije baš 
napravljen  po pravilima struke i crijepovi su počeli  kliziti. Zabrinulo nas je kada smo vidjeli da dva 
crijepa vire preko ruba krova što je bio znak kako je riječ o jako ozbiljnoj stvari jer je postojala 
mogućnost da padne i nekoga ozlijedi. Svjesni te opasnosti odlučili smo hitno sanirati krov i potpuno 
promijeniti crijepove. 
Kada su radovi započeli? 

      Radovi su započeli početkom nastave 10. siječnja kada su bili neki konkretni dogovori o njihovoj           
dinamici. Skela je postavljena tjedan dana kasnije. 
      Kako radovi utječu na organizaciju rada u školi, koji su bili najveći izazovi? 

Bojali smo se kako ćemo to izvesti hoće li biti problema oko istodobnog odvijanja nastave i radova na 
školskoj zgradi. Moram istaknuti da je firma koja izvodi radove jako susretljiva, dogovaramo se o 
svemu. Za sada, osim malo buke, nemamo nikakvu drugu zapreku pa se nastava normalno odvija. 
Mogući su sitni problemi kada se budu mijenjali krovni prozori. Tada u nekim učionicama neće biti 
moguće izvoditi nastavu, ali vjerujem da ćemo se dogovoriti da se to odradi preko vikenda i slično. 
Kako ste Vi zadovoljni samom dinamikom radova? 
Meni je osobno žao što nije počelo malo ranije jer onda bi i ranije bilo gotovo. Koliko vidim, majstori 
su zaista brzi i mislim da rade kvalitetno. Vrlo su suradljivi i s te strane iznimno sam zadovoljan. 
Planirani završetak radova je 27.veljače. Osobno smatram kako je to vrlo kratak rok. Nadam se kako 
ga neće puno prekoračiti. U svakom slučaju, Uskrs bi trebali dočekati sa novim krovom. 
Kako su reagirali na vijesti o početku radova učenici, kako učitelji, a kako roditelji? 
Učenici nisu imali nekakve primjedbe, a njima je vjerojatno štosno i zanimljivo gledati kako kraj 
prozora povremeno prolaze neki ljudi.Ni u snu nisu pomišljali kako će nečemu takvome svjedočiti iz 
svojih klupa. Učitelji su shvatili da je to nešto što je potrebno i što moramo napraviti. Pojedini 
roditelji su se bunili zašto to nije moglo čekati, zašto  je to moralo sada, pitali su se hoćemo li morati  
preći u dvije smjene. Ja sam stalno naglašavao da su te dvije smjene ono nužno što bi se moglo desiti 
i to možda u nekom kraćem periodu, dva do tri tjedna. Za sada se za tim nije pokazala potreba. 
Moram priznati kako me je takva reakcija pojedinih roditelja malo rastužila. 
Što će ovi radovi značiti za našu školu? 
Ovi će radovi značiti jako puno. Inače, kroz ovih deset godina imali smo puno radova u školi. Dobili 
smo nova svjetla pa smo to jasno vidjeli, dobili smo nove prozore što se odrazilo na estetiku same 
zgrade, ali i na energetsku učinkovitost. Dobili smo i nove podove. Sadašnji radovi neće podići 
estetsku dojmljivost, ali će značajno poboljšati sigurnost učenika, djelatnika i svih onih koji 
povremeno dolaze u našu školu. 
U redu, zahvaljujem Vam se na ugodnom razgovoru 

Hvala i tebi na vješto vođenom razgovoru. 
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